
Niko od dece mojih godina 
nisu upoznali mir u našoj 
zemlji, jer smo rođeni i 
odrasli u vreme rata.

U srcima mnogih nema 
nade u jedan bolji svet.

Ja ipak mislim da je postići 
ujedinjeni svet moguće 
iako nam sredstva za 
komunikaciju govore 
suprotno. 

Isus ide ka Jeruzalemu i za njega se 
približava poslednja tapa njegovog 
života.
Svojim učenicima koji žele da ga prate 
kaže ovu rečenicu:
«Hoće li ko za mnom…» 

Pratiti Isusa je nešto zahtevno.
Znači da treba da podelimo njegov 
život i njegovu sudbinu: neuspeh i 
neprijateljstvo i čak do smrti, iako neće 
faliti ni radosti ni entuziazma. 

Ali kako pratiti Isusa?
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«Hoće li ko za mnom, neka se 
odrekne samoga sebe, neka uzme 
svoj križ i neka ide za
mnom» 
(Mc 8, 34)

To je logika zrna pšenice koja mora 
umreti da bi urodila plodon, logika po 
kojoj nalazimo više radosti kad 
dajemo neko kad dobijamo, logika po 
kojoj dajemo život za ljubav...

Ovo znači, jednostavno rečeno, uzeti 
na sebe svoj krst, 
poteškoće koje susrećemo.
Znamo znamo da nismo sami i da nam 
Isus pomaže da ga nosimo.

Ovako se prati Isus i postaje istinit 
učenik. 

U svakoj slabosti ćemo naći snagu. 
Jer ćemo naći Isusa.

Prvi korak je da se udaljimo od 
egoističkog načina razmišljanja. 

Zalažem se da:

SNAGE U SVAKOJ

SLABOSTI

NAĐEM

Bio je to prvi korak koji je isus tražio od 
Petra kada ga je opominjao da misli 
kao što to ljudi rade a ne prema Bogu. 
Tako i mi, kao Petar, ponekad da se 
dokažemo na egoističan način.

“Kako bi pratio Isusa
zalažem se da napravim

prvi korak prema onima koji
su u najvećim potrebama”

“Svaka prepreka
ovako može postati naša

odskočna daska”

Odreći se nas samih znači da 

počnemo razmišljati
o Bogu, ono što nam je Isus pokazao 
sa svojim načinom postupanja

Živimo ovako…

Verujem u 
svet mira
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Verujem u to, zato što video da se hiljada dece, mladih i 
odraslih zalaže za njega i već duže vreme žive sa 
ujedinjenim svetom kao ciljem.
Sećam se jednog perioda kada su se neki, bez motiva, 
ljutili na mene.
U mojim molitvama sam sve te dečake poverio bogu i 
izmišljao puno činova ljubavi kako bi im pokazao da 
nemam ništa protiv njih: 
Jedan mali poklon, telefonski poziv, poseta jednom od 
njih... 
Nakon nekog vremena su počeli da pričaju sa mnom, da 
me pozdravljaju svaki dan, a nakon toga smo počeli i da 
izlazimo zajedno. 

Siguran sam u to da će se svet promeniti u istoj meri u 
kojoj će se desiti promena prvenstveno unutar svih 
nas.


